
Protokó  Nr 42 )2009ł

Z posiedzenia Komisji O wiaty, Kultury i Sportu  Rady Miejskiej w Brzesku, odbytym w dniu  4 grudniaś  

2009 r.

Posiedzeniu komisji przewodniczy  ł przewodnicz cy Józef Kubas.ą

Przewodnicz cy komisji powita  wszystkich zebranych na posiedzeniu i przedstawi  proponowany projektą ł ł  

porz dku posiedzenia komisji - zosta  przyj ty jednog o nie jak ni ej:ą ł ę ł ś ż

1. Przyj cie protoko u z poprzedniego posiedzenia komisji.ę ł

2. Analiza projektu bud etu Gminy Brzesko na 2010 rok  z uwzgl dnieniem zagadnie  o wiaty,ż ę ń ś  
kultury i sportu.

3. Sprawy bie ce i wolne wnioski .żą

Ad.1. Protokó  z posiedzenia komisji odbytego ł w dniu 18 listopada br. zosta  przyj ty jednog o nie .ł ę ł ś

Naczelnik  Józef  Cierniak przedstawi  komisji  informacje   w  temacie  post pu  prac  zwi zanych  zł ę ą  

nadaniem imienia PSP Nr 2 w Jadownikach .Przybli y  dyskusj   z odbytego spotkania w tym temacież ł ę  

w którym udzia  wzi li  przedstawiciele  Rady Rodziców,  Rada Pedagogiczna i  ksi dz  Proboszcz  zł ę ą  

Jadownik.  

W miesi cu wrze niu  Komisja O wiaty wyrazi a pozytywn  opini  w sprawie nadania PSP nr 2 wą ś ś ł ą ę  

Jadownikach  im.Ks.J.Twardowskiego  ,  natomiast  Ks.  Proboszcz  zaproponowa  aby  szko a  nosi ał ł ł  

nazw  Ks. Prymasa  Stefana Wyszy skiego.ę ń

Radna Maria Kucia – przypomnia a , e tak rodzice jak i  Rada Rodziców swoj  opini  co do imieniał ż ą ę  

szko y wyrazili w g osowaniu. Wszyscy  przeg osowali nadanie imienia Ks. J. Twardowskiego , mył ł ł  
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jako komisja równie , to dlaczego teraz kto  niszczy ci k  prac  innych  w o on  w przygotowanież ś ęż ą ę ł ż ą  

tematu.

Ad.2. Analiza projektu bud etu Gminy Brzesko na 2010 rokż

Przewodnicz cy  komisji Józef Kubasą  zwróci  si  do cz onków komisji  o zg aszanie wniosków doł ę ł ł  

projektu bud etu na rok przysz y.ż ł

Radna Maria K dzio kaą ł  –przybli y a  komisji  ustalenia i  wnioski  ze wspólnego posiedzenia komisjiż ł  

Rewizyjnej, Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Rodziny w temacie projektu bud etu na rok 2010.ż

Na posiedzeniu podj to  wniosek, aby rodki zaplanowane w bud ecie na modernizacj  rowu przy ulicyę ś ż ę  

Wiede skiej  w Jasieniu pozostawi  na tym zadaniu , natomiast oszcz dno ci uzyskane z przetarguń ć ę ś  

przeznaczy  na zadanie pn. budowa chodnika w Jasieniu  w kierunku szko y podstawowej. ć ł

Radna  Ewa  Chmielarz  zawnioskowa a,  aby  rodki  finansowe  w  wysoko ci  ł ś ś

80 tysi cy z otych zaplanowane w bud ecie gminy na budow  gara u dla potrzeb OSP Mokrzyska ,ę ł ż ę ż  

przeznaczy  na  dobudow  o wietlenia  ulicznego   w  Mokrzyskach.  ć ę ś

W  chwili  obecnej  OSP  Mokrzyska   liczy  tylko   4  stra aków  ochotników  .ż

W miejscu gdzie planowana jest budowa przedmiotowego gara u  ma zosta  urz dzony plac zabaw dlaż ć ą  

dzieci , jest to bardzo ma y  plac ,mo e  zosta  on  powi kszony  je eli  zrezygnujemy z budowył ż ć ę ż  

gara u.ż
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Radna Maria Kucia zg osi a wniosek do projektu bud etu o zabezpieczenie rodków finansowych  nał ł ż ś  

rozbudow  Przedszkola nr 7  . By a tam przeprowadzona wizja lokalna  tego budynku .Ustalono , eę ł ż  

najlepszym rozwi zaniem by oby  po czenie  budynku przedszkola z budynkiem by ego hostelu  tkzw.ą ł łą ł  

przewi zk .  ą ą

Wyliczone koszty  tego zadania to kwota 15 tysi cy z otych.ę ł

Naczelnik Józef Cierniak –poinformowa  komisj , e budynki Przedszkoli Nr 1 i 3 nie spe niaj   wł ę ż ł ą  

chwili obecnej  odpowiednich warunków  i norm .Je li chodzi o budynek Przedszkola Nr 7 , by a tamś ł  

pani architekt  i gdyby  zaakceptowa  propozycje radnej Kuci  to powsta aby tam  dodatkowo jednać ł  

sala  i szatnia.

Radna  Maria  Kucia –  przypomnia a,  e  budynek  Przedszkola  Nr  7  zosta   w  ostatnim  czasieł ż ł  

wyremontowany i odnowiony .W remont w o ono bardzo du e rodki finansowe i szkoda by oby toł ż ż ś ł  

wszystko teraz zmarnowa .ć

Radny Adam Kwa niakś   stwierdzi , e wniosek radnej Kuci jest zasadny ale nie do zrealizowania wł ż  

bud ecie roku 2010 .ż

Radny Franciszek Brzyk zapyta  Pani  skarbnik , w ostatnim czasie  zosta y wykonane znaczne praceł ą ł  

remontowe  w budynkach SP Nr 2 i SP Nr 3 w Brzesku. Nast pi  jednak brak dofinansowania  zeą ł  

rodków  Uni  Europejskiej  .Czy  zosta y  zabezpieczone  w  bud ecie  gminy  rodki  finansowe  naś ł ż ś  

kontynuacje tych remontów , aby  tych dotychczasowych prac nie zaprzepa ci , a  bardzo du o ju  tamś ć ż ż  

zosta o zrobione. ł
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Skarbnik  Gminy odpowiedzia a  , e  na  wykonanie  tych  prac  brak  jest  zabezpieczenia  w  bud ecieł ż ż  

rodków na ich kontynuacj  .ś ę

Radny Franciszek Brzyk –przypomnia  , e w SP Nr 3   zosta  wykonany w ostatnim czasie remontł ż ł  

instalacji  elektrycznej .Prace remontowe aby przynosi y efekt to musi zosta  ustalona zasada kolejno cił ć ś  

wykonywania   tych prac .Je eli mamy rodki w asne  w kwocie 700 tysi cy z otych , to sko czmyż ś ł ę ł ń  

remontowa  jedn  szko  , bo dwóch za takie pieni dze napewno nie wyremontujemy. Je eli w SP Nrć ą łę ą ż  

3 by a remontowana instalacja  elektryczna  to  kolejny remont do wykonania  to instalacja centralnegoł  

ogrzewania . Rozdrabnianie pieni dzy  to wyrzucenie ich w b oto.ę ł

Radny zg osi  wniosek  o rozeznanie w zakresie potrzeb  finansowych wykonania remontu  instalacjił ł  

centralnego ogrzewania  w SP Nr 3 w Brzesku .

Burmistrz Grzegorz Wawryka  poinformowa  komisj , przy  SP Nr 3 w Brzesku  planujemy rozpoczł ę ąć 

budow   hali sportowej .Ponadto przybli y   jakie s  propozycje przeprowadzenia remontów budynkówę ż ł ą  

o wiatowych w najbli szym czasie   .ś ż

Radny Franciszek Brzyk uwa a, e je eli jakie  remonty s  rozpoczynane to nale y je ko czy  .Je eliż ż ż ś ą ż ń ć ż  

zaplanowanych rodków nie wystarczy na remont w dwóch placówkach  to nie nale y ich rozdrabnia .ś ż ć

Wiele  szkó  oczekuje  na  sale  gimnastyczne ,  komisja  przy udziale  Burmistrza  Grzegorza  Wawrykił  

omówi a temat zwi zany z planowan  budow  hali  sportowej przy SP Nr 3 w Brzesku.ł ą ą ą
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Radny Józef Kubas poprosi  o przedstawienie co b dzie dalej ze SP w Wokowicach. Pani Skarbnik nasł ę  

informuje , e bardzo znacznie wzros y wydatki zwi zane z  utrzymaniem placówek o wiatowych .Myż ł ą ś  

jako  komisja  O wiaty   ju  wyrazili my  swoje  zdanie  na   temat  dalszego  funkcjonowania  SP  wś ż ś  

Wokowicach.

Burmistrz Grzegorz Wawryka stwierdzi , e temat likwidacji SP w Wokowicach jest bardzo trudny doł ż  

rozstrzygni cia ,dlatego proponuje aby go pozostawi  nowej radzie. Decyzje co do likwidacji tej placówkię ć  

nale a o podj  na pocz tku kadencji  .ż ł ąć ą

Radny Józef Kubas stwierdzi , e temat dalszego funkcjonowania SP w Wokowicach jest bardzo wa nył ż ż  

dla  komisji  .Wiele czasu komisja po wi ci a analizuj c wszystkie  za i  przeciw ,  równie  w samejś ę ł ą ż  

placówce komisja by a wiele razy.ł

Naczelnik Józef Cierniak w nawi zaniu do dyskusji  w sprawie SP w Wokowicach , poinformowa  e wą ł ż  

najbli szym  czasie    b dziemy  zmuszeni  jako  gmina   podj  temat   likwidacji  nie  tylko  SP  wż ę ąć  

Wokowicach  ale równie  i w Sterkowcu..ż

Skarbnik Celina anochaŁ  przybli y a komisji jaki nast pi w 2010 roku wzrost wydatków  bud etowychż ł ą ż  

na zadaniach o wiatowych, oraz na placówkach o wiatowych .Ustawowo w ka dym roku s  uchwalaneś ś ż ą  

podwy ki dla nauczycieli, ale co roku subwencja o wiatowa  jest du o  ni sza ni  by  powinna .Coż ś ż ż ż ć  

roku liczba dzieci w szko ach maleje, a utrzymanie budynków znacznie wzrasta.ł
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Burmistrz Grzegorz Wawryka ustosunkowa  si  do wniosku zg oszonego do projektu bud etu przezł ę ł ż  

radn  Mari  Kuci  w sprawie zabezpieczenia rodków finansowych w wysoko ci 15 tysi cy z otych naą ę ę ś ś ę ł  

po czenie   budynku  przedszkola  łą

nr 7 z budynkiem hostelu.

Je eli kwota wykonania tego zadania  nie b dzie zbyt wysoka, w granicach 15-20 tysi cy z otych toż ę ę ł  

zapewne w bud ecie znajdziemy  rodki na ten cel. Je li  jednak oka e si   , e b d  to  kwotyż ś ś ż ę ż ę ą  

znacznie  wi ksze   to  ich  nie  uwzgl dnimy,  bo  ju  i  tak  w o wiacie  mamy bardzo  du e wydatkię ę ż ś ż  

zaplanowane na rok przysz y.ł

Radny Józef Kubas - zapyta , czy zostan  zabezpieczone w bud ecie rodki finansowe na asfaltowanieł ą ż ś  

boiska szkolnego w Jasieniu?.

Burmistrz  Grzegorz  Wawryka odpowiedzia ,  e  w  tym  momencie  szko a  w  Jasieniu  ma  wi kszył ż ł ę  

problem zwi zany z p kaniem cian budynku szko y, a tak e z brakiem pomieszcze  na  biblioteki .Wą ę ś ł ż ń  

tym zakresie rozwa amy ró ne warianty rozwi zania problemu .ż ż ą

Radna Maria K dzio kaą ł   stwierdzi a, e wobec tego nale y zabezpieczy  rodki finansowe nie nał ż ż ć ś  

asfaltowanie boiska tylko  na ratowanie budynku szko y.ł

Radna Ewa Chmielarz ponownie nawi za a do  zg oszonego wcze niej wniosku  o przeznaczenieą ł ł ś  

kwoty 80 tysi cy z otych zabezpieczonej w projekcie  bud etu na rok 2010 na budow  gara u dla OSPę ł ż ę ż  

w Mokrzyskach. Radna wnioskuje aby przeznaczy  te rodki na dobudow  o wietlenia ulicznego wć ś ę ś  
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Mokrzyskach  .Ten temat zostanie omówiony na najbli szym zebraniu wiejskim  niech mieszka cy siż ń ę 

wypowiedz    w tej kwestii.ą

Radny Adam Kwa niakś  w imieniu radnego Marka Adamczyka wnioskuje o zabezpieczenie w bud ecież  

roku  2010   rodków  finansowych   wysoko ci  3  tysi ce  z otych   na   organizacj  Memoria uś ś ą ł ę ł  

Szachowego im. Stanis awa Migda a .ł ł

Na zako czenie dyskusji komisja podj a wniosek o tre ci:ń ęł ś

Komisja wnioskuje  o zabezpieczenie w budżecie roku 2010 ,środków finansowych :

1) na wykonanie dokumentacji technicznej połączenia istniejącego budynku 

Publicznego Przedszkola Nr 7,  z budynkiem byłego  Hostelu przy ulicy 

Okocimskiej- głosowano jednogłośnie

2) kwotę 3 tysiące złotych  na organizację Memoriału Szachowego im. 

Stanisława Migdała w Mokrzyskach – głosowano  jednogłośnie 

3) środki zarezerwowane w projekcie budżetu  na budowę garażu dla OSP 

Mokrzyska w wysokości 80 tysięcy złotych  przeznaczyć na dobudowę 

oświetlenia ulicznego w sołectwie Mokrzyska – głosowano 3 za , 

0 przeciw, 2 wstrzymujące 

Na tym posiedzenie komisji zosta o zako czone.ł ń

Obrady trwa y od godz.9.00-13.00 ł

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Brzesku

mgr Józef Kubas

Protoko owa a: Inspektor Marta Kó kowska ł ł ł
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